

دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية والجمعية العامة غير العادية لشركة استثمار القابضة ش.م.ع.ق.

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

يسر مجلس إدارة شركة استثمار القابضة ش.م.ع.ق أن يدعوكم لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية والجمعية العامة غير العادية للشركة الذي سيعقد في تمام الساعة التاسعة من مساء يوم الأحد الموافق 2023/4/16. هذا وسيكون الاجتماع افتراضياً عن طريق الاتصال المرئي مع دعوة المساهمين الراغبين بالحضور الشخصي الى الحضور الى مركز الشركة الكائن في برج ايتين- لوسيل- الطابق الخامس والثلاثين.

وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني يعقد الإجتماع البديل للجمعية العامة العادية السنوية والجمعية العامة غير العادية في تمام الساعة التاسعة من يوم الثلاثاء الموافق 2023/4/18 افتراضياً عن طريق الاتصال المرئي مع دعوة المساهمين الراغبين بالحضور الشخصي الى الحضور الى مركز الشركة الكائن في برج ايتين- لوسيل- الطابق الخامس والثلاثين.

جدول أعمال الجمعية العامة العادية السنوبة:

- 1. سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة وعن مركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022 وتقرير مراقب الحسابات والتصديق عليهما.
 - 2. مناقشة ميزانية الشركة الموحدة وحساب الأرباح والخسائر والتصديق عليهما.
 - 3. مناقشة تقرير الحوكمة واعتماده.
 - 4. النظر في مقترحات مجلس الإدارة بشأن عدم توزيع أرباح عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022 واقرارها.
 - النظر في إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة ومكافآتهم.
 - عرض المناقصة بشأن تعيين مراقبي الحسابات وتحديد أتعابهم.
 - 7. عرض شراء احدى الشركات التابعة للشركة لعقار في دولة قطر.

جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية:

- 1. تفويض مجلس ادارة الشركة بالموافقة نيابة عن شركة استثمار القابضة وشركاتها التابعة (المسجلة في دولة قطر أو خارجها) او المملوكة لها على ابرام عقود التسهيلات الممولة و / أو غير الممولة من بنوك من داخل دولة قطر أو خارجها مهما كانت مدتها بما فيها تلك التي تتجاوز آجالها ثلاث سنوات ودون سقف مالي وبالشروط التي يراها المجلس مناسبة لمصلحة المجموعة والشركات التابعة له والمملوكة منها.
- 2. تفويض رئيس مجلس الادارة ونائبه منفردين او مجتمعين بفتح واغلاق وإدارة الحسابات البنكية لشركة استثمار القابضة ش.م.ع.ق او شركاتها التابعة او المملوكة لها كما ولهما الحق بالتوقيع نيابة عن استثمار القابضة ش.م.ع.ق واي من شركاتها التابعة او المملوكة منها على عقود التسهيلات المولة و / أو غير الممولة من البنوك من داخل دولة قطر وخارجها مهما كانت

**** +974 4468 1810

+974 4468 8944

استثمار القابضة ش. م. ع. ق **Estithmar Holding Q.P.S.C** Capital: 3,404,037,500 QAR Fully Paid | CR 39127

The Eighteen Tower, Floor 26, Zone 69 Street 303, Lusail City, Qatar برج ذي ايتين، طابق ٦٦، المنطقة ٦٩ شارح٣٠٣، مدينة لوسيل، قطر

estithmarholding.com

سجل تجاري رقم ۱۳۹۲ – رأس مالها ۳۷٬۰۰۰ ۳٬۶۵۳ ر.ق مدفوع بالكامل P.O.Box: 3988, Doha, Qatar – ص.ب: ۸۳۹۸ دوحة، قطر



مدتها بما فيها تلك التي تتجاوز آجالها ثلاث سنوات ودون سقف مالي وبالشروط التي يراها مجلس الادارة مناسبة لمصلحة المجموعة والشركات التابعة او المملوكة لها وتقديم الضمانات والكفالات التضامنية وعقود حوالات الحق وعقود الرهن بكافة انواعها نيابة عن الشركة والشركات التابعة والمملوكة لها (المسجلة في دولة قطر أو خارجها)و التوقيع عليها.

- إضافة الرئيس التنفيذي والمدير المالي لاستثمار القابضة ش.م.ع.ق كمخولين بالتوقيع على شيكات الضمان لأي اقتراض، وبأي قيمة مهما بلغت، يعود لمصلحة الشركة وأي من شركاتها التابعة والشركات المملوكة من الشركة او اي من شركاتها التابعة سواء داخل دولة قطر او خارجها، وكذلك إضافة أياً من الرئيس التنفيذي أو المدير المالي لاستثمار القابضة ش.م.ع.ق للتوقيع بالاشتراك مع اي عضو من أعضاء اللجنة التنفيذية لفتح واغلاق وادارة الحسابات البنكية لشركة استثمار القابضة ش.م.ع.ق او شركاتها التابعة او المملوكة لها كما ولهم الحق نيابة عن استثمار القابضة ش.م.ع.ق واي من شركاتها التابعة او المملوكة لها (المسجلة في دولة قطر أو خارجها) والتوقيع على عقود التسهيلات الممولة و / أو غير الممولة والقروض من البنوك من داخل دولة قطر وخارجها مهما كانت مدتها بما فيها تلك التي تتجاوز آجالها ثلاث سنوات ودون سقف مالي وتقديم الضمانات والكفالات التضامنية وعقود حوالات الحق وعقود الرهن بكافة انواعها نيابة عن الشركة والشركات التابعة والمملوكة لها و التوقيع علها.
- تعديل المادة (36) من النظام الأساسي للشركة لتصبح على الشكل التالى: تحدد الجمعية العامة العادية مكافآت أعضاء مجلس الإدارة على ألا تزبد نسبة تلك المكافأة على (5%) من الربح الصافي بعد خصم الاحتياطيات والاستقطاعات القانونية وتوزيع ربح لا يقل عن (5%) من رأس مال الشركة المدفوع على المساهمين. كما يتم توزيع مبلغ مقطوع على أعضاء مجلس الإدارة يقترح من المجلس على الجمعية العامة العادية وذلك في حالة عدم تحقيق الشركة أرباحاً، وبشترط في هذه الحالة موافقة الجمعية العامة العادية، وللوزارة أن تضع حداً أعلى لهذا المبلغ.

يرجي من المساهمين الكرام الراغبين بالحضور إلى مكان الإجتماع ان يتواجدوا قبل الموعد المحدد بساعتين على الأقل لتنظيم كشوفات بأسماء الحضور وعدد الأسهم التي يحملها كل منهم.

ولابداء الرغبة في حضور الاجتماع، يرجى من المساهمين الكرام ارسال البيانات التالية عبر رسالة الكترونية الى البريد الالكتروني:

alphaqatar2020@gmail.com

- نسخة من البطاقة الشخصية .1
 - رقم الهاتف الجوال .2
 - .3 رقم المساهم
- نسخة من التوكيل والمستندات الداعمة لمثلى الأفراد والشركات .4
- الاشارة الى الجمعية العامة العادية السنوية لشركة استثمار القابضة ش.م.ع.ق .5

L +974 4468 1810

+974 4468 8944

استثمار القابضة ش. م. ع. ق Estithmar Holding Q.P.S.C

The Eighteen Tower, Floor 26, Zone 69 Street 303, Lusail City, Qatar برج ذى ايتين، طابق ٢٦، المنطقة ٦٩ شَارع٣٠٣، مدينة لوسيل، قطر estithmarholding.com

P.O.Box: 3988, Doha, Qatar ص.ب: ۹۸۸۸ موحة، قطر

Capital: 3,404,037,500 QAR Fully Paid | CR 39127 سجل تجارى رقم ٣٩١٢٧ – رأس مالها ٥٠٠،٣٧،٥٠ ر.ق محفوع بالكامل



وسيتم تزويد المساهمين الذين أبدوا الرغبة في الحضور برابط لحضور الاجتماع افتراضياً عبر الاتصال المرئي. وعليه يمكن للسادة الحضور مناقشة جدول الأعمال وتوجيه الأسئلة إلى مجلس الإدارة أو مراقب الحسابات عن طريق كتابة الأسئلة أو التعليقات في خانة المحادثة (chat box) خلال الاجتماع. أما في ما يتعلق بالتصويت على جدول أعمال الاجتماع، يجب على المساهم رفع اليد في حال الاعتراض على البند الذي يتم التصويت عليه ويتم اعتبار المساهم موافق على البند في حال عدم رفع اليد.

ملاحظات:

- 1. لا يجوز توكيل أي شخص من غير المساهمين في الشركة.
- 2. لا يجوز توكيل أعضاء مجلس الإدارة بصفة وكيل وفقًا للمادة 128 من قانون الشركات.
 - 3. يجب ألا يتجاوز إجمالي عدد الأسهم المملوكة بالوكالة 5% من رأس مال الشركة.
- 4. يتعين على ممثلي الكيانات الاعتبارية تقديم خطاب تفويض بتعيينهم كممثلين عن تلك الكيانات الاعتبارية في الاجتماع.

في حالة وجود أي استفسارات، يُرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين لدينا من خلال investor.relations@estithmarholding.com.

شركة استثمار القابضة ش.م.ع.ق

و+ 🖨 Th 👩 استثمار القابضة ش. م. ع. ق

+974 4468 1810 +974 4468 8944

estithmarholding.com

The Eighteen Tower, Floor 26, Zone 69 Street 303, Lusail City, Qatar برج ذي ايتين، طابق ٢٦. المنطقة٩٥ شارع٣٠٣، مدينة لوسيل, قطر

Capital: 3,404,037,500 QAR Fully Paid | CR 39127 سجل تجاري رقم ۱۳۹۲ – رأس مالها ۵۰۰،۳۰۳،۵۰ ر.ق مدفوع بالكامل P.O.Box: 3988, Doha, Qatar – ص.ب: ۹۸۸۳، دوحة. قطر

Estithmar Holding Q.P.S.C



Subject: Invitation to attend the Annual Ordinary & Extraordinary General Assembly of **Estithmar Holding Q.P.S.C.**

The Board of Directors of Estithmar Holding Company Q.P.S.C. is pleased to invite you to attend the annual Ordinary & Extraordinary General Assembly, which will be held at 9:00 p.m. on Sunday 16/04/2023, virtually via video call, inviting the shareholders wishing to attend in person to come to the headquarters of the company located in Lusail City - Eighteen Tower - 35th floor, and in the event of a lack of quorum, the alternative meeting of the Ordinary & Extraordinary General Assembly will be held at 9:00 p.m. on Tuesday 18/04/2023, by default, via video call, inviting shareholders who wish to attend in person to attend. To the company's headquarters in Lusail City - Eighteen Tower - 35th floor.

Agenda of the Ordinary General Assembly:

- 1. Reviewed the Consolidated Financial Statements for the year ended 31 December 2022 and recommended to the General Assembly to approve it.
- 2. Recommended to the General Assembly not to distribute dividends for the financial year 2022.
- 3. Call the Ordinary General Assembly to convene and determine its agenda, after obtaining the necessary approvals, as follows:
 - Review and approve the Board of Directors' report about the Company's 1) activities, financial position during the year ended 31 December 2022, and the auditor's report.
 - Review and approve the Balance Sheet statement and Profit or Loss 2) statement.
 - 3) Review and approve the Governance Report.
 - 4) Recommendation of the Board of Directors not to distribute dividends for the financial year 2022.
 - Review discharging the members of the Board of Directors and determine 5) their remunerations.
 - 6) Review the offers of appointing Auditors and their remuneration.
 - 7) An offer to purchase a property in the State of Qatar by one of the company's subsidiaries.

Agenda of the Extraordinary General Assembly:

1. Authorizing the Board of Directors of the company to approve, on behalf of Estithmar Holding Company and its subsidiaries (registered in or outside the State of Qatar) or owned by it, to conclude facilities contracts funded and/or not funded by banks inside or outside the State of Qatar, whatever duration, including those that Its terms exceed three years, without financial ceiling, and under the conditions that the Board deems appropriate for the interest of the group and its subsidiaries and companies owned by it.

Estithmar Holding Q.P.S.C

Capital: 3,404,037,500 QAR Fully Paid | CR 39127 سجل تجاری رقم ۳۹۱۲۷ – رأس مالها ۵۰٬۳۷،۰۰۰ ۳٬٤۰۶ ر.ق مدفوع بالکامل توحة، قطر – P.O.Box: 3988, Doha, Qatar 💮 estithmarholding.com

+974 4468 1810

+974 4468 8944

The Eighteen Tower, Floor 26, Zone 69 🔾 استثمار القابضة ش.م.ع.ق Street 303, Lusail City, Qatar برج ذى ايتين، طابق ٢٦، المنطقة٦٩ شَارِع٣٠٣، مدينة لوسيل، قطر



Holding Q.P.S.C.

- 2. To authorize the Chairman and his deputy, individually or jointly, to open, close and manage the bank accounts of Estithmar Holding Q.P.S.C. or its subsidiaries or companies owned by it. They also have the right to sign on behalf of Estithmar Holding Q.P.S.C. and any of its subsidiaries, on facilities contracts financed and / or not funded by banks inside and outside the State of Qatar, whatever their duration, including those whose terms exceed three years and without financial ceiling, and on the terms that the Board of Directors deems appropriate for the interest of the group and its subsidiaries or owned companies, and providing guarantees and solidarity guarantees Contracts for transfers of rights and mortgage contracts of all kinds on behalf of the company and its subsidiaries (registered in the State of Qatar or abroad) and signing them.
- 3. Adding the Chief Executive Officer and Chief Financial Officer of Estithmar Holding Q.P.S.C. as authorized to sign security checks for any borrowing, of any value, whatever the amount, in the interest of the company and any of its subsidiaries and companies owned by the company or any of its subsidiaries, whether inside the State of Qatar or Outside, as well as adding any of the Chief Executive Officer or Chief Financial Officer of Estithmar Holding Company Q.P.S.C. to sign jointly with any member of the Executive Committee to open, close and manage bank accounts for Estithmar Holding Q.P.S.C. or its affiliated or owned companies They also have the right, on behalf of Estithmar Holding Q.P.S.C. and any of its subsidiaries or owned companies (registered in the State of Qatar or abroad), to sign financed and/or unfunded facilities contracts and loans from banks inside and outside the State of Qatar, whatever their duration is. Including those whose terms exceed three years and without financial ceiling, providing guarantees, solidarity guarantees, assignment contracts of rights and mortgage contracts of all kinds on behalf of the company and its subsidiaries and owned companies, and signing them.
- 4. Amending Article (36) of the Company's Articles of Association to read as follows: The Ordinary General Assembly determines the remuneration of the members of the Board of Directors, provided that the percentage of such remuneration does not exceed (5%) of the net profit after deducting legal reserves and deductions, and distributing a profit of not less than (5%) of the company's paid-up capital to the shareholders.

In addition, a lump sum is distributed to the members of the Board of Directors, which is proposed by the Board to the Ordinary General Assembly, in the event that the company does not achieve profits, and in this case the approval of the Ordinary General Assembly is required, and the Ministry may set a limit for this amount.

The shareholders wishing to attend the meeting place are requested to be present at least two hours before the specified time to organize lists of the names of the attendees and the number of shares held by each of them.

To express interest in attending the meeting, the respective shareholders are requested to provide the following information and documents through an email message to the email address: alphaqatar2020@gmail.com

1. Copy of Identification Document

Estithmar Holding Q.P.S.C

Capital: 3,404,037,500 QAR Fully Paid | CR 39127 سجل تجاری رقم ۳۹۱۲۷ – رأس مالها ۵۰۰،۳۷،۰،۳،۶،۶ ر.ق مدفوع بالکامل توحة، قطر – P.O.Box: 3988, Doha, Qatar (estithmarholding.com

+974 4468 1810

+974 4468 8944

The Eighteen Tower, Floor 26, Zone 69 منع.ق Street 303, Lusail City, Qatar برج ذى ايتين، طابق ٢٦، المنطقة٦٩ شَّار ع۳،۳، مدينة لوسيل، قطر



Mobile number

3. NIN number

2.

- Copy of proxy and supporting documents for representatives of individuals and 4. corporate entities
- Refer to Estithmar's Annual General Assembly meeting. 5.

A link to participate in the meeting virtually through the conference call will be sent electronically to those who expressed their interest in attending the meeting. Attendees are able to discuss the agenda, address questions to the Board of Directors or the External Auditor by sending their questions or comments in the chat box, during the meeting. As for the voting on items on the meeting's agenda, a shareholder who has an objection on an item must raise their hand, at the time of voting on the subject item, to express his/her objection. In the event that the shareholder does not raise his/her hand, this will be considered as an endorsement for the subject item.

Notes:

- 1. It is not permissible to appoint any person other than the shareholders in the company.
- 2. Members of the Board of Directors may not be appointed as a proxy in accordance with Article 128 of the Companies Law.
- 3. The total number of shares owned by proxy must not exceed 5% of the company's capital.
- 4. Representatives of entities shall submit a letter authorizing their appointment as representatives of those legal entities at the meeting.

For any inquiries, please contact our Investor Relations Manager at investor.relations@estithmarholding.com.